
 
 
 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.13/27-10-2014 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  
Αριθ. Απόφασης 289                                                                Περίληψη 

Έκδοση κανονιστικής απόφασης για την έγκριση μετακίνησης 
της γραμμής τυφλών στην Πλατεία Δημοκρατίας 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 27 Οκτωβρίου 2014 ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.55396/23-10-2014 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, και 
κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει 
και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 36 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Γιαννώτα Θεοδώρα 
5) Γουναρίδης Στυλιανός 
6) Δημούδη Χρυσούλα 
7) Ηλιάδης Θωμάς 
8) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
9) Ιγιαννίδης Στέφανος 
10) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
11) Καρά Αχμέτ 
12) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
13) Κίρατζη Ερκάν 
14) Κολλάρος Γεώργιος 
15) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
16) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
17) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
18) Μούρκας Χρήστος  

 

19) Μπαντάκ Σιαμπάν  
20) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
21) Μποζ Ραμαδάν 
22) Ξυνίδης Αθανάσιος 
23) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
24) Παπασταματίου Γεώργιος 
25) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
26) Σδρέβανος Μαρίνος 
27) Ταρενίδης Παναγιώτης 
28) Τοπ Ισμέτ 
29) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
30) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
31) Τσέπελης Εμμανουήλ 
32) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
33) Χασάν Ογλού Ορχάν 
34) Χασάν Ογλού Φερτούν 
35) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 
36) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ 
 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Γκιρτζίκη Αλεξία 
2) Καλογερής Κρίτων 
3) Λύρατζης Πασχάλη  

4) Μπένης Δημήτριος 
5) Πούλιος Χρίστος  

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος, η πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Σωτηριάδου Τριανταφυλλιά και ο εκπρόσωπος της Τοπικής Κοινοτήτας Γέρακα κ. 
Κιουτσούκ Ραϊφ. 
 
Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου στο 11

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης, την με αριθμ.πρωτ.43358/2014 εισήγηση της 

Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Ξάνθης η οποία έχει ως εξής: 
«ΣΧΕΤ : α) το άρθρο 73  παρ.1.Β ii του Ν.3852/10, β) η αριθ.πρωτ.23634/30-4-2014 εισήγηση της 

υπηρεσίας, γ) η αριθ.75/19-6-2014 απόφαση της Δημοτικής Κοινότητας Ξάνθης, γ) η αριθ.64/25-7-2014 
Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής 

Έχοντας υπόψη τα παραπάνω σχετικά  παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο τη λήψη 
απόφασης για την έγκριση της αρ.64/25-7-2014 απόφασης της Επιτροπής Ποιότητας ζωής που αφορά τη 
μετακίνηση γραμμής τυφλών στην Πλατεία Δημοκρατίας». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.64/25-7-2014 απόφαση της 
Επιτροπής Ποιότητας Ζωής Δήμου Ξάνθης σχετικά με την έγκριση μετακίνησης της γραμμής τυφλών στην 
Πλατεία Δημοκρατίας σύμφωνα με την αριθ.πρωτ.23634/30-4-2014 εισήγηση της υπηρεσίας. Η 
Μετακίνηση θα γίνει με τις υποδείξεις και την επίβλεψη της αρμόδιας υπηρεσίας του Δήμου Ξάνθης». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Τσιακίρογλου Σωτήριο ο 
οποίος μεταξύ των άλλων που είπε, συμφώνησε για τη μετακίνηση της γραμμής τυφλών στην Πλατεία 
Δημοκρατίας, διότι θεωρεί ότι αντιβαίνει τις συγκεκριμένες θέσεις όσο αφορά τους τυφλούς και επισήμανε 
ότι εφόσον υπάρχει Σύλλογος τυφλών να ενημερώνεται και ο σύλλογος προκειμένου να έχουν άποψη επί 
του συγκεκριμένου θέματος.   

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στη Πρόεδρο του Συλλόγου Τυφλών κ. Αλατά Ελένη η 
οποία μεταξύ των άλλων που είπε τόνισε ότι οι αποφάσεις που παίρνονται από το συμβούλιο και που είναι 
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καταλυτικές για την ανάπτυξη και τη πρόοδο της πόλης να άπτονται και να ενδιαφέρονται για τα άτομα με 
αναπηρία και ζήτησε να προσεχθεί η προσβασιμότητα εννοώντας ισιάδα και όχι πολλά σκαλοπάτια των 
ατόμων με αναπηρία.   

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Ξάνθης κ. Δημαρχόπουλο Χαράλαμπο ο 
οποίος μεταξύ των άλλων είπε ότι στη πόλη έχουν σχεδιαστεί αρκετές γραμμές τυφλών, οι οποίες κατά την 
εγκατάστασή τους και εφαρμογή τους παρουσιάζουν αντικειμενικές δυσκολίες στη διέλευση των ανθρώπων 
(εν προκειμένω τυφλών) για τους οποίους κατασκευάστηκαν και ζήτησε από τις Τεχνικές Υπηρεσίες να 
προτείνουν στους μελετητές κι αν είναι δυνατόν να έρχονται σ’ επαφή με τους συλλόγους, οι οποίοι θα 
πρέπει κι αυτοί με τη σειρά τους ν’ αναφέρουν τις απόψεις τους προκειμένου ν’ αποφεύγονται αστοχίες. 

  Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Καμαρίδη Ιπποκράτη ο 
οποίος μεταξύ των άλλων που είπε τόνισε ότι δεν θα συμφωνήσει με τη μετακίνηση της συγκεκριμένης 
γραμμής διότι θα πρέπει όλες οι γραμμές συλλήβδην να ξανα ελεγχθούν και ν’ αποδοθούν ευθύνες σε όσους 
τις κατασκεύασαν λάθος και όχι ξεχωριστά για ιδιαίτερα συμφέροντα. 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος ενημέρωσε το σώμα για την αριθ.75/19-6-2014 απόφαση της Δημοτικής 
Κοινότητας Ξάνθης η οποία κατά πλειοψηφία εξέφρασε τη σύμφωνη γνώμη για μετακίνηση της γραμμής 
τυφλών στην Πλατεία Δημοκρατίας καθώς και για το αριθ.πρωτ.1016/49/135-α’/10-3-2014 έγγραφο-
απάντηση του τμήματος τροχαίας Ξάνθης, σύμφωνα με το οποίο διαπιστώθηκε ότι στο συγκεκριμένο 
σημείο της πλατείας συντρέχει κίνδυνος για την ασφαλή κυκλοφορία των πεζών. Επίσης σύμφωνα με τα 
παραπάνω διαπιστώνεται ότι η εν λόγω λωρίδα ξεκινά-ενώνεται με σκαλοπάτια που κρίνονται ακατάλληλα 
για χρήση από άτομα με προβλήματα όρασης. 

Ο Πρόεδρος επίσης ενημέρωσε το σώμα ότι σύμφωνα με την εισήγηση της Επιτροπής Ποιότητας 
Ζωής εάν μετακινηθεί η λωρίδα δεν θα υπάρχει η υψομετρική διαφορά και θα εκλείψει το πρόβλημα της 
ασφαλούς διέλευσης των πεζών. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Ανταμπούφη Νικόλαο ο 
οποίος μεταξύ των άλλων που είπε διαφώνησε μ’ αυτή την αλλαγή διότι όπως τόνισε δεν θα πρέπει ο Δήμος 
να προσαρμόσει τον σχεδιασμό της πλατείας και του πεζοδρομίου στην εκάστοτε και συγκυριακή ανάγκη. 
«...οφείλουν όλοι οι συμπολίτες μας να προσαρμοστούν σ’ αυτόν τον σχεδιασμό και οφείλουμε όλοι αυτό το 
έμπρακτο ενδιαφέρον και τον σεβασμό απέναντι στους συμπολίτες με προβλήματα όρασης να το 
εκφράσουμε εμπράκτως και να συναινέσουμε και να ξεβολευτούμε εάν χρειάζεται». 

 Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος 
μεταξύ των άλλων που είπε, συμφώνησε με τον κ. Ανταμπούφη και τόνισε ότι η γραμμή δεν θα πρέπει να 
μετακινηθεί. Δήλωσε ότι καλώς παρελήφθησαν οι συγκεκριμένες γραμμές όμως οι λωρίδες των ΑΜΕΑ 
πρέπει να επεκταθούν.  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Ξυνίδη Αθανάσιο ο οποίος 
μεταξύ των άλλων που είπε τόνισε ότι η παράταξή του δεν δέχεται τη προσαρμογή όλου του συστήματος 
συμπεριφοράς απέναντι στους ΑΜΕΑ με την εξυπηρέτηση επιχειρηματικών συμφερόντων αλλά και αυτό 
δεν σημαίνει ότι δεν θα υπάρχει επιχειρηματικό ενδιαφέρον και επιχειρηματική διευκόλυνση εάν πράγματι 
μπορούν να συνυπάρξουν με τα δικαιώματα των ΑΜΕΑ. «... Σ’ αυτή τη περίπτωση παρόλο που δεν πρέπει 
να υπακούν σε επιχειρηματικές συμπεριφορές όλες οι διαβάσεις, πρέπει να γίνει και γι’ αυτό και εμείς θα 
ψηφίσουμε θετικά». 
Τέλος ο Πρόεδρος  κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση 

καθώς και α) το άρθρο 73  παρ.1.Β ii του Ν.3852/10, β) η αριθ.πρωτ.23634/30-4-2014 εισήγηση της 
υπηρεσίας, γ) η αριθ.75/19-6-2014 απόφαση της Δημοτικής Κοινότητας Ξάνθης, γ) η αριθ.64/25-7-2014 
Απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας ζωής. 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Την έκδοση κανονιστικής απόφασης για την έγκριση μετακίνησης της γραμμής τυφλών στην 

Πλατεία Δημοκρατίας σύμφωνα με την αριθ.πρωτ.23634/30-4-2014 εισήγηση της Δ/νσης Τεχνικών 
Υπηρεσιών διότι στο συγκεκριμένο σημείο της πλατείας συντρέχει κίνδυνος για την ασφαλή κυκλοφορία 
των πεζών και η εν λόγω λωρίδα ξεκινά-ενώνεται με σκαλοπάτια που κρίνονται ακατάλληλα για χρήση από 
άτομα με προβλήματα όρασης. 

Η μετακίνηση θα γίνει με τις υποδείξεις και την επίβλεψη της αρμόδιας υπηρεσίας του Δήμου 
Ξάνθης. 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ανταμπούφης Νικόλαος, Καμαρίδης Ιπποκράτης, Δημούδη 
Χρυσούλα και Κολλάρος Γεώργιος για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης 
απόφασης.  
…………………………………………………………………………………………………............... 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος                     Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                                   (Ακολουθούν υπογραφές) 
    (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 13-11-2014 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Ανδρέου Μαρία – Άννα  

ΑΔΑ: Ω9ΚΩΩΚ8-ΙΨΥ


		2014-11-14T13:45:53+0200
	Athens




